
KlHn_30.5_eleve
leçon 10



Ce garçon
Cet ami, homme

Cette rue, école

CES garçons, amis

Mužský rod

Ženský rod

Množné číslo

Zájmeno ukazovací, přivlastňovací a člen se navzájem vylučují.
Můžeme tedy říci jen:

La valise       
Ma valise

Cette valise.

Ukazovací zájmena
- nesamostatná





Osobní zájmena nesamostatná

(se slovesem)

je tu il elle nous vous ils elles

Osobní zájmena samostatná

(bez slovesa)

MOI TOI LUI ELLE NOUS VOUS EUX ELLES

Osobní zájmena samostatná používáme:

• Jako samostatná zájmena

- Qui a cassé le vase? =  C´était moi. 

• Pro zvýraznění / zdůraznění osoby

- Moi, je parle chinois. = JÁ mluvím čínsky.

Osobní zájmena
- samostatná



Tyto záporné výrazy nahrazují zápornou částici PAS

Personne - NIKDO

Rien - NIC

Jamais - NIKDY

Plus – UŽ NE

Je ne connais personne.

Il ne fait rien.

Nous ne travaillons jamais.

Tu ne regardes plus la télé.

Záporné výrazy








	Snímek 1: KlHn_30.5_eleve leçon 10
	Snímek 2
	Snímek 3
	Snímek 4
	Snímek 5
	Snímek 6
	Snímek 7
	Snímek 8

